
 

REFERAT AF 

Ordinær generalforsamling 
15. februar 2018 kl. 19.30-
22.00 

Bemærk: Bestyrelens beretning, regnskabet for det forløbne år og budgettet for det 

kommende år er dels at finde på klubbens hjemmeside og er dels udsendt pr. e-mail 

sammen med dette referat. 

Fremmødte: Guri, Karsten, Rie, Jesper M, Peter N, Evald, Orla, Michael T, Helge, Anne 

Johanne 

Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent. 

Helge blev enstemmigt valgt som dirigent. Han konstaterede, at generalforsamlingen var varslet 

i god tid. 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 

Formanden, Michael T, fremlagde beretningen, som blev modtaget med klapsalver fra de 

tilstedeværende.   

3. Fremlæggelse af regnskab for det forløbne år. 

Kasseren, Evald, fremlagde regnskabet som var godkendt af revisoren, Guri. Økonomien er sund 

med et overskud på ca. 11.000 og en kassebeholdning på 33.427 kr. 

4. Indkomne forslag. 

Ingen. 

5. Fremlæggelse af budget, samt fastsættelse af kontingent for det kommende år. 



 

Evald fremlagde budgettet. Michael T fortalte om kontingentet for 2018: Kontingent er uændret 

1200 kr. (inklusiv 1 kajakplads) for almindelige medlemmer, 600 kr. (inklusiv 1 kajakplads) for 

ungdomsmedlemmer og long distance medlemmer, samt 500 kr. (eksklusiv 1 kajakplads) for 

støttemedlemmer og pensionister (før 31.12. 2012).  

Satserne kan ses på klubbens hjemmeside. 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 

a. På valg er 2 bestyrelsesmedlemmer1 

Evald modtog genvalg og Peter N blev enstemmigt valgt, mens Thorkild udtræder af bestyrelsen. 

De fremmødte udtrykte en stort tak til Thorkild for hans betydningsfulde indsats i klubben, 

herunder bestyrelsesarbejdet, siden klubben blev dannet i 2009. Bestyrelsen består dermed af 

Michael T, Evald, Peter N, Jesper N og Jesper M.  

7. Valg af en bestyrelsessuppleant. 

Anne Johanne blev genvalgt. 

8. Valg af en revisor og en revisorsuppleant. 

Guri blev genvalgt som revisor og Anne-Johanne blev genvalgt som revisorsuppleant. 

9. Eventuelt. 

Rie foreslog en frivillig ordning, hvor man melder sig som rengøringsansvarlig for hytten for en 

måned ad gangen. Helge spurgte, hvordan man kan tiltrække flere unge til klubben, herunder 

om kontingentet for unge er for højt og om det skal det være gratis for unge det første år. Peter 

N foreslog indkøb af nogle stand-up paddel boards – de kunne måske lokke unge medlemmer til 

– og bl.a. bruges i svømmehallen. Bestyrelsen vil drøfte alle disse ideer.    

 

Efterfølgende blev der hygget. Tak til Rie for hjemmebagt kage, til Anne Johanne for indkøb af oste 

og brød samt til Michael T for indkøb af vin. 

Referent: Jesper M. 

                                                           
1 På valg er Thorkild Lind og Evald Lynggaard 


